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Nejc Donaval

Prihodnost slovenskega športa in tisti, 
 ki jo bomo oblikovali

V slovenskem športu ni veliko dokumentov, ki bi se po pomembnosti 
lahko kosali z nacionalnim programom RS za šport (NPŠ). Kot splošno 
vodilo za vsa področja v športu se NPŠ pripravlja za ponovno spre-
jetje, s tem pa tudi ponovno oblikovanje vodila za slovenski šport v 
naslednjih desetih letih. 

Od začrtane poti, ki jo predstavlja oblikovanje NPŠ, pa do končne 
izvedbe oziroma analiz z vseh strani je treba všteti tudi dejavnike, 
kot sta menjava vseh vključenih in ne nazadnje menjava generacij 
športnikov. Med kadri, ki bodo pomembno oblikovali del slovenske-
ga športa v obdobju naslednjega nacionalnega programa za šport, 
so prav gotovo tudi študenti s področja športne stroke. Ti bodo z 
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začetki svojih profesionalnih karier odgovorni za soustvarjanje zgodbe, ki bo omogočala nadaljevanje 
vrhunskih uspehov slovenskih športnikov. Prihodnost slovenskega športa je tako v rokah generacije, ki 
doživlja eksplozijo tehnološkega napredka in je prestala epidemijo covida-19 na svetovni ravni. S pogle-
dom nazaj bi tako omogočili mladostniško oceno trenutnega stanja športa v Sloveniji, hkrati pa ocenili 
realno stanje športne sfere v Sloveniji. 

Študenti Fakultete za šport naj bi na predlog uredništva revije pripravili tudi tokratno prilogo revije. Z 
načrtovanimi članki, ki bi omogočili študentski vpogled v področja, opredeljena v NPŠ, bi tako vam, 
bralcem, predstavili mnenje mlajše generacije o prihodnosti naše stroke in razvoja športa v Sloveniji na 
splošno. S tem smo želeli popestriti revijo na način, ki ga bralci morda niste vajeni, oziroma bi tako lahko 
primerjali poglede starejše generacije, ki je pripeljala šport do današnje situacije, in tiste, ki bo slovenski 
šport tako ali drugače vodila v prihodnje in ga morda pripeljala do novih vrhov in novih odličij na najve-
čjih tekmovanjih. Žal je ideja ostala mrtva črka na bolj ali manj praznem papirju. Povedano drugače, ideja 
se žal ni uresničila zaradi neaktivnosti nekaterih, ki so sicer prvotno bili pripravljeni participirati kot soav-
torji priloge. Vendar pa želja vsaj nekaterih še ni zamrla in morda nam uspe kdaj v prihodnje. Vsekakor pa 
bomo študenti v večji meri kot do sedaj sodelovali pri soustvarjanju in oblikovanju revije, med drugim 
tudi prek članstva v uredniškem odboru revije. 

V upanju na svetlo prihodnost našega športa v vseh njegovih pojavnih oblikah vas lepo pozdravljam. 
Vse študentske kolege in mlade strokovnjake s področja športa pa pozivam, da v prihodnje prepoznajo 
pomen svoje publicistične dejavnosti ter da se s svojimi strokovnimi in znanstvenimi prispevki aktivno 
vključijo v sooblikovanje revije Šport, naše osrednje strokovne revije s področja športa s sedemdesetle-
tno tradicijo.


